
REFERAT – ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

Den 22. marts 2023 blev der afholdt ordinær generalforsamling i Trædballe Uhrhøj Net på DOMUS-
Vestsalen, i Vejle. 

 

DAGSORDEN, der var offentliggjort i Ugeavisen udgivet den 8. marts 2023, samt offentliggjort på 
foreningens hjemmeside den 20. februar 2023 er som følger:  

1. Valg af dirigent 

2. Beretning for det forløbne år 2022 v/formand Lars E Kristensen. 

3. Aflæggelse af regnskab for 2022 

4. Indkomne forslag 

5. Behandling af budget for det løbende regnskabsår (2023)  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer (2 – for 2 år) og suppleanter (1 – for 1 år) 

På valg: 
● Lars E Kristensen 
● Søren Kromann 

 
Suppleanter på valg: 

 Jan D Hansen 
 
7. Valg af revisor (1 – for 2 år) og suppleant (1 – for 1 år) 
 
På valg: 
Bent Erik Brandt 
 
Suppleant på valg: 

● Ole Agerskov 
 
8. Eventuelt. 

Formanden bød velkommen. 

Der var mødt 18 stemmeberettigede ud af foreningens pt 1.105 medlemmer frem til generalforsamlingen. 

Ad 1. 

Til dirigent valgtes Bent Erik Brandt, der konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt og i 
overensstemmelse med vedtægterne, Dirigenten fik de fremmødtes tilslutning til at forsamlingen var 
beslutningsdygtig.  

 



Ad 2. 

Bestyrelsesformand Lars Kristensen aflagde beretning for funktionsåret 2022. Beretningen kan findes på 
foreningens hjemmeside under punktet ’Dokumenter’. 

Der var lejlighed til at stille spørgsmål til beretningen.  

Heidi Enemark roste bestyrelsen for at gå ind i diskussionen med DKS ved fejl på vores kabler og spurgte 
bl.a. om  

● Hvor man som forbruger henvender sig hvis man oplever at der bliver gravet i vores område og har 
mistanke om beskadigede kabler i gravene? - Det skal være til bestyrelsen 

● Der blev foreslået at vi brugte vores facebook til at kommunikere det ud til så mange så muligt 
● Ole Agerskov spørger: om bestyrelsen har overvejet at skifte til Stofa? Bestyrelse er den opfattelse 

at produktet er dårligere end det vi har nu, sammenholdt med at bestyrelsen mener at 
pakkeløsninger ikke eksisterer om få år og derfor bliver det udelukkende streaming fremadrettet 

● Fra Salen var der ligeledes opbakning til bestyrelsens visioner 
● Fra salen blev der ligeledes spurgt om bestyrelsens tidligere tanker om evt. salg af vores 

forening/net. Bestyrelsen mener ikke længere det vil være attraktivt 
● Fra salen blev der spurgt om bestyrelsen havde undersøgt hvorfor medlemmer melder sig ud af 

foreningen? Det er der ikke, - bestyrelsen har set hvad andre foreninger har undersøgt / hvad der 
erfaringer har været. 

● Spurgt til om bestyrelsen havde ambitioner om at der kom en ”Tunet app” til TV'et 

Beretningen blev herefter taget til efterretning. 

Ad 3. 

Lars Kristensen gennemgik årsregnskabet for 2022, som viser et underskud på kr. 147.736. Foreningen har 
nu en egenkapital på kr. 2.999.609. 

Der blev ikke stillet spørgsmål fra salen.  

  



Ad 4. 

Der var 1 forslag:

”Forslag 1” blev vedtaget ved håndsoprækning med stort flertal (15 stemte for) 

Der indkaldes til ekstraord. generalforsamling for endelig godkendelse af ændringen 

Ad. 5. 

Budget for 2023 blev gennemgået af Lars Kristensen. Budgettet blev godkendt. 

Ad 6.  

Lars E Kristensen og Søren Kromann var på valg. Begge 2 var villige til genvalg. Da der ikke var flere som 
ønskede at stille op blev de genvalgt. Som suppleant blev Brian Foss valgt. 
  
Ad 7. 

Revisor Bent Erik Brandt var på valg, og blev genvalgt. Heidi Enemark blev forfremmet fra revisorsuppleant, 
og valgt med akklamation. 

Til posten som revisorsuppleant stillede Ole Agerskov op, og blev genvalgt. 

Ad 8.  

Intet at berette. 


